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متن پرسش

سلام علیکم نظر حضرت عالی درباره این جمله چیست؟ «اینقدر در زندگی مردم مداخله نکنید، ولو به

خاطر دلسوزی؛ بگذاریم مردم خودشان راه بهشت را انتخاب کنند، نمیتوان با زور و شلاق مردم را به

بهشت برد! پیامبر (ص) شلاق در دست نداشت، پیامبر (ص) بشیر و نذیر بود و ما نیز باید بشیر و

نذیر باشیم. همه باید کاری کنیم که آرامش در جامعه حاکم باشد.»

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: اصل حرف درست است به شرطی که موجب سوء استفادهی افراد

هنجارشکن نگردد و این جمله امتیازی برای آنها نشود. آری باید بر ارزشهای قدسی تأکید نمام تا

قبح ناهنجاریها آنچنان در جامعه روشن شود که فضای فرهنگی جامعه امکان بروز چنین حرکات را

ندهد. البته این غیر از برخوردی است که باید با هنجارشکنانی کرد که مأمورند فضای ارزشی جامعه را

از بین ببرند، اینجا دیگر بحث ناآگاهی و تذکردادن نیست، بلکه برای حفظ ارزشهای نظام اسلامی

باید برخورد امنیتی کرد و متأسفانه بعضاً این دو با هم خلط میشود، یک طرف همهی ناهنجاریها را

پای دشمن میگذارد و میخواهد برخورد امنیتی کند، و یک طرف چشمش را به ناهنجاریهایی که

صورت دشمنی و مقابله با نظام است میبندد. موفق باشید


